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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Johansson (S)

2015/16:1283 Nattåg till Norrland 

År 2018 går Trafikverkets avtal med SJ om nattåg till Norrland ut. Tre olika 
alternativ ska utredas för hur trafiken ska se ut i framtiden: fortsätta med dagens 
trafik, minska med ett tåg i varje riktning eller att trafiken säsongsanpassas efter 
resandebehovet. 

Norrland är, precis som Svealand och Götaland, en del av Sverige. Landsänden 
utgör halva Sveriges yta. Ska vi som bor och verkar i Norrland kunna göra det 
även i framtiden måste det finnas goda kommunikationer. Flyget måste gå, 
vägarna måste underhållas och tågen måste rulla. Tyvärr äventyrar regeringen 
såväl flyget som trafiken på vägarna. Just nu utreds en flygskatt, och i 
vårbudgeten försvann 500 miljoner kronor från vägunderhållet. Snart kan det 
vara nattågens tur att få stryka på foten.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Anna Johansson:

Kommer nattågstrafiken till Norrland att minska eller säsongsanpassas efter 
2018?

………………………………………

Edward Riedl (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin

Från Riksdagsförvaltningen
2016-05-26
Besvaras senast
2016-06-08 kl. 12.00


